
REUNIÓ JUNTA GESTORA 
2 de Febrer de 2022 
 
Asistents: Cristobal, Bernat, Aida, Esther, Raul, Mariajo, Chantal (Espai migdia), Marta Ortega, 
Tania Espin, Yolanda (Tabals), Sandra (Viatge final de curs), Karen (coordinadora d’AFAs), 
Natalia (Comisió natura), Comissio extraescolars, Nuria (Festes) 
 
 

1. Situació aniversaris al pati 
2. Sortides Carrer República Dominicana  
3. Situació COVID a l’escola 
4. Licitació espai migdia. 
5. Festa inauguració escola. 
6. Actualització procés participatiu. 
7. Subvenció 2022 
8. Portes obertes 
9. Xerrada procés lector 
10. Recordatori Normativa Espai Migdia 
11. Endreçament materials comissió 
12. Proposta Colla de tabals 
13. Proposta coordinadora d AFAs 
14. Viatge de fi de curs sisé 
15. Entitats esportives a l’Escola 
16. Casal d’estiu 

 

 

 
Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 
1.- Situació aniversaris al pati 
Van quedar que es reprenia, pero de moment els deixem en standby donat a la situación actual. 
 
2.- Sortides Carrer República Dominicana  
Reunió comissió d’obres 02/02/2022, direcció, David Cadenes, taula de mobilitat del districte i 
altres organs implicats. 
Temes a tractar: 

- Realitzar alguna actuació a curt termini/urgència a la porta de República Dominicana per 
prevenir els perills que l’actual situació comporta. 

- Estudiar la possibilitat de fer alguna altra actuació temporal mentre durin els protocols 
exigits per temes sanitaris per minorar la quantitat de vehicles que passen per aquella 
zona durant les hores d'entrada i sortida dels infants. 

 



La sortida de República dominicana és transitòria i degut a la situació actual derivada de la 
Covid. Aquest curs no és possible fer canvi en les entrades i les sortides i es desestima la petició 
de Districte que s’ajustin les entrades i sortides prioritzant  la de Ferran Junoy.  
 
Es resol: 
S’aprova la instal·lació de la barana a República Dominicana des del gir de Sao Paulo fins a la 
sortida (aprox 20+24m) per protegir i redirigir cap el pas de vianants semaforitzat. La instal·lació 
es preveu en 5-6 setmanes i depèn sobretot de disposar del material. 
Es  procurarà oferir suport de vigilància a la sortida: actualment l’assumeix Guàrdia Urbana 
(supeditat a la disponibilitat dels recursos existents) 
S’està  treballant la possibilitat de poder realitzar aquest suport amb agents cívics.  
 
Recalificació d’Ítaca. Pasaría a ser equipament de l’escola. Els terminis per l’adequació 
s’allargaran. 
 
3.- Situació COVID a escola 
La gestió ha estat molt complicada degut al creixement exponencial dels últims mesos: 

Casos en infants: 1 cas al novembre 2021 fins a 124 casos al gener 
Casos en adults: 2 casos al nov – creixement en la mateixa proporció que els casos en 
infants 

Aquesta setmana ja s’ha notat devallada i s’espera que es pugui recuperar la situació basal. 
 
4.-Licitació espai migdia. 
Actualment la contractació de serveis de l’espai migdia es gestiona desde l’AFA. Per traspassar 
això a l’escola cl fer un proces de licitació i per tant, concurs públic. 
 
Altres entitats poden oferir projectes de preu mes economic que el que actualmente ofereix 
Naturcuina amb +educació, guanyant així la licitació. Es pot donar el cas de que, un cop asignat 
el servei a una empresa més gran no puguin cumplir amb el projecte pedagogic ni la qualitat. 
 
Es convoca reunió amb Nuria (Naturcuina) AFA i direcció per revisar el projecte de manera 
conjunta i resoldre dubtes. La idea es presentar conjuntament la proposta actual de l’espai 
migdia amb +educación i naturalcuina.  
Important veure en quin punt es pot aturar el proces de licitació si intereses parar-ho. 
Cal trovar una licitació que sigui larga en el temps per donar continuitat i estabilitat al projecte 
 
5.- Festa inauguració escola. 
Pendent confirmar hora i condicions de la festa per les autoritats. Preferiblement horari de matí 
 
A nivell escola s’ha fet reunió de pluja d’idees: 

- Nuvol de paraules: Que t’inspira l’escola? – S’ha compartit amb AraArt i esta pendent 
veure de quina manera poden colaborar (plasmar de manera plàstica aquestes paraules, 
maquetació de la idea, taller amb les families durant la festa) 

- Canço representativa de l’escola 



- Presencia de les generacions que han sortit de l’escola – moment durant la cerimonia en 
que tinguin protagonisme 

- Grup d’animació – cap al final de la festa (cloenda) 
- Posible creació artistica 
- Moment de parlaments – encaixar amb l’aparició d’autoritats 
- Cità infinita – construcció conjunta (cost elevat: 900€) – es podría valorar 
- Itineraris de visita per l’escola 
- Exposició amb materials antics de tota la vida de l’escola 
- Recorregut amb QRs – videos de cada espai 
- Muntar tirolina a Itaca 

 
AFA presenta opcions per grup d’animació: 

- Xiula – Ja no fan aquest tipus d’actes 
- Embauka – Pressupost molt per sobre del que esperavem 
- TagerBag – 3 presupostos diferents. S’accepta contactar amb ells i acabar de valorar les 

seves propostes. 
  

Es comenta que cal pensar en que els exalumnes potser es troben fora de lloc amb les activitats 
proposades 
Propostes desde sisè (relacionat amb el viatge de fi de curs): pintaulls, bombolles, sota donació. 
 
Muntem reunió en 2 setmanes per aprofundir en la festa: 21 de Febrer: 16:30 – 17:30h 
 
 
6.- Actualització procés participatiu. 
S’ha endarrerit molt degut a la complicació de la situació actual. 
De moment estem treballant en les bases. Quan estigui llest les presentarem per valoració 
 
 
7.- Subvenció 2022 
Presentada la solicitut d’aquest any. S’ha afegit la solicitut de presupost per la festa 
d’inaguració. Esperem rebre el doble que altres anys. 
 
8.- Portes obertes 
Retard en l’anunci de les portes obertes. Finalment s’ha treballat en conjunt: Xarxes d’Escoles 
Públiques de Sant Andreu. 
Es segueixen indicacions del Departament: 2 dies amb 2 torns (1 i 2 d març), previa inscripció de 
formulari. S’envía un document interactiu per informació previ a la visita presencial. 
En 3 dies publicats hi ha força inscripcions.  
 
Acollida a la pista de tots els inscrits al torn. Petita introducció de l’equip directio + espai migdia 
+ AFA. Despres recrregut per l’escola. 
4 torns, 4 presentacions 
Es demana participació de les families per fer de guíes. 



 
9.- Xerrada procés lector 
Explicar la introducció a la lectoescriptura. Enviar formulari a families per recollir inquietuts. 
Pendent fixar data de la xerrada. 
 
10.- Recordatori Normativa Espai Migdia 
La que tenim te molts anys i potser caldria revisar-la. Disponible a la web.  
Ratio actual 1 monitor /16 infants + Chantal lliberada. 
Es revisa punt per punt i s’acorda una unica modificació:  

- Retorns en cas de falta o malaltia (5 dies d’una mateixa setmana): fins ara es feia 2 cops 
l’any. Es proposa fer-ho al mes seguent. Es retorna la part del menu, (3,5€) no la part de 
monitoratge 

 
Ultimament ha hagut algun retard en passar els rebuts ja que cal fer contabilitat infant per 
infant degut als confinaments (descomptes quan els infants falten 5 dies seguits) 
S’acorda actualitzar el document i passar a comunicació per que ho actualitzi al web 
 
11.- Endreçament materials comissió 
Encara tenim la saleta exterior plena de materials. Cal revisar, fem crida a les comissions per 
fer-ho el mes aviat possible 
 
La saleta exterior es cedira per associació veinal una tarda a la setmana. Per tant hi ha 
necessitat de l’espai. Cal activar la neteja d aquest espai. 
 
12.- Proposta Colla de tabals 
Idea de fer una locomotora per que surti a les rues amb els tabals.  
En principi esta ben percebut. Es proposa fer un taller de families, o engrescar algun grup de 
l’escola. 
S’acabará de parlar directament amb direcció per tirar-ho endavant. 
 
13.- Proposta coordinadora d AFAs 
Arrel de la informació que ha sortit a les xarxes envers l assetjament i la violencia als centres: 

- S’exigencin recursos 
- Profesionals formats 
- Espai de treball conjunt de la comunitat educativa per la gestió de conflictes 
- Tasques de conscienciació social a escoles i a nivell de barri 
- Creació de protocol preventiu 

 
Es el document on ja ens vam adherir com a AFA. Ha tornat a remoure’s. Es farà seguiment si hi 
ha cualsevol novetat al respecte. 
 
14.- Viatge de final de curs 
Prevista la venda de llibres: es farà una catalogació dels llibres a l’espai migdia. Es muntaran 2 
paradetes.  



Es planteja que es faci paradeta de llibres per Sant Jordi 
 
15.- Entitats esportives a l’Escola 
Entitats demanen cessió d’espais: 

- Club handbol Sant Andreu: tallers de promoció. 
o Cada dimecres gratuit, extraescolar de handbol de tercer en amunt – la idea es 

que acabi sortint un grup per l’any vinent 
o Proposta: Dm – Dj: us de la pista per altres categories 

 
- Club esportiu fabra i Coats: Projecte molt alineat amb escola i barri. Reunió la setmana 

vinent per veure  quina cabuda te. Interes a volei. 
o Necessiten espai el mes aviat possible: cal pactar horaris i espai 

 
Oferta d’esports que no trepitji el poliesportiu i que no tingui un altre entitat al barri.  
L’intenció es er un tastet d’esports que engresquin els infants, principalment a partir de 4rt.  
 
16.- Casal d’estiu 
Queda homologat el casal d’estiu. Ampliat a 150 – 200 places. Aviat pasaran e l projecte per 
publicació al blog 
 
Reunió espai migdia: 10 de febrer, 19:15h telematic 

Reunió festa: dilluns 21 de febrer, 16:30h. Presencial. Comentem a festes. 

 


